
Zápis z jednání finančního výboru (při zastupitelstvu města Blovice)
ze dne 27.3.2019

Přítomni (členové FV): K. Prokopec, P. Januš, A. Červený, M. Janovská, Z. Palacká

1) Úvod
2) Projednání akce „Rekonstrukce WC v areálu sokolovny“
3) Návštěva Městského kulturního střediska
4) Závěr - doporučení

Ad 1) Zahájení a přivítání pana tajemníka (V. Kybic) a starosty TJ Sokol (R. Zelenka)

Ad2) Členům FV byly předloženy podklady týkající se akce „Rekonstrukce veřejných WC v
budově Sokolovny“. Pan tajemník a starosta TJ Sokol podali podrobné informace k průběhu
akce, která byla financována dotacemi z rozpočtu města Blovice v r. 2018.
Členové výboru konstatují násled ující:

- 1. dotace byla poskytnuta ve výši 350 000 Kč (smlouva ze dne 25.7.2018)
- 2. dotace byla poskytnuta na základě žádosti o dofinancování akce ze dne 30.10.2018

(smlouva ze dne 12.12.2018), a to ve výši 405 613 Kč
- Uvedené částky byly použity na rekonstrukci prostor a vybavení sociálních zařízení

v sokolovně, následně vyúčtovány v celkové částce 755 613 Kč, v souladu
s rozpočtem akce.

- Z hlediska stavebního zákona akce nevyžaduje/nevyžadovala stavební povolení
a proběhla v souladu s platnými nařízeními. TJ Sokol neporušil v této záležitosti
zákonné povinnosti.

- Pan Zelenka vysvětlil, že součástí plánovaných prací (a již zaplacených) bylo provedení
„nájezdové rampy“ ke vchodu do soc.zařízení. Tyto práce však vyžadují vyjádření
(povolení) stavebního úřadu. Z toho důvodu nebyla doposud rampa realizována. Se
stavitelem je ústně domluveno, že Po získání potřebného povolení bude i tato část
dostavěna (již bez nároku na proplacení).

- Dle vizuální (neodborné) kontroly - FV konstatuje, že rekonstrukce i vybavení
sociálních zařízení je v souladu s předkládanou dokumentací (rozpočet, smlouvy,
faktury...).

- V případě potřeby je možné přizvat odborníka či nechat zpracovat odborný posudek,
který dle rozpočtu zhodnotí uvedenou nákladovost a skutečné provedení akce. Tento
zatím vzhledem k dalším finančním nárokům nebyl přizván a návrh bude dán
Zastupitelstvu města Blovice ke zvážení.

Ad 3) Z jednání je samostatný zápis (Příloha 1 tohoto zápisu)

Ad 4) FV navrhuje Zastupitelstvu města Biovice schválit následující usnesení:



- ZM bere na vědomí zápis zjednání finančního výboru dne 27.3.2019

Dále FV předkládá Zastupitelstvu města Blovice návrh ke zvážení, zda přizvat odborníka (či
znalce) k provedení odborného vyjádření pro akci „Rekonstrukce veřejných WC v budově
Sokolovny“.

Příští jednání FV se uskutečn‘ Po dokončení účetní uzávěrky roku 2018.

Zapsal: K. Prokopec

Souhlasí:
P. Januš
A. Cervený ‚. /

M. Janovská
Z. Palacká



Příloha č. 1 zápisu z jednání FV 27.3.2019

Zápis z jednání finančního výboru v Městském kulturním středisku
dne 27.3.2019

Přítomni (členové FV): K. Prokopec, P. Januš, A. Červený, M. Janovská, Z. Palacká

Ředitel MKS V. Podroužek a V. Kranátová

Členové FV navštívili MKS Blovice za účelem seznámit se s fungováním a financováním MKS
a jím pořádaných akcí.

Činnosti MKS:
- dělí se na 2 hlavní střediska — Lidový dům a městská knihovna
- významnou složkou — Blovické noviny (BN)

Následovala diskuse, ze které vyplynuly tyto závěry:

- dle vzájemné dohody FV požádal MKS o předložení vyúčtování vybraných akcí:

1) „Svátek dechovek“ — z posledních 2 konaných akcí — vyúčtování bylo dodáno v den jednání
a zkontrolováno
2) „Festival revivalů“ (2017) — vyúčtování akce není v MKS, ale je přímo u Města Blovice
3) „Slavnosti města“ (2016) — dodáno v den jednání a zkontrolováno

a) faktura fa. Dream PRO Ústí, s.r.o. není podrobnější popis fakturovaných nákladů,
ve vyúčtování není přiložena objednávka s rozpisem objednávky
b) faktura p. Vladimír Kadlec není podrobný rozpis prací, je pouze uvedeno
„Technické zabezpečení akce“.

Návrh na prověření náročnosti a finanční nákladovosti BN s možností zvážení varianty- BN
jako měsíčník na náklady města do každé domácnosti. Byl požádán p. Podroužek ověřením
této možnosti.

Zapsal: P. Januš

Souhlasí členové :

K. Prokopec
A. Červený ;~:-~‚~-‚
M.Janovská ~z4~~/L._ ________

Z. Palacká


